
Informationsbrev angående avveckling av föreningen   
 

2020-06-01 

2019-04-11 togs beslut på årsstämman om att försälja vårt fibernät och att avveckla föreningen. 

Styrelsen fick detta uppdrag. 

2019-08-01 Föreningens fibernät försåldes till Karlshamn Energi för 1 282 000 kr. 

Under hösten/vintern har vi haft två styrelsemöten och förberett för avveckling samt tagit fram ett 

bokslut för år 2019. 

2020-06-25 kommer nytt årsmöte att hållas för att ta beslut om likvidering av föreningen. Därefter 

tar likvidatorn över styrelsens arbete och genomför likvidationen. Vi har anlitat en advokat på 

advokatfirman Lund & Fagrenius, Anders Sjöholm, för detta. 

Preliminär tidplan för avveckling 

1. Efter beslut om likvidation på årsmötet, ska begäran om avveckling skickas till Bolagsverket. 

2. Efter detta ska eventuella borgenärer ha 6 månader på sig att inkomma med eventuella krav 

på föreningen. 

3. Under kvartal 1 2021 ska en extrastämma hållas och godkänna likvidation och utbetalning av 

resterande medel i föreningen. Detta förutsätter att besked om slutlig skatt, för år 2019, har 

erhållits från skattemyndigheten. 

4. Efter detta kommer återbetalningen till medlemmarna att ske. Storleksordningen per 

fastighet uppskattas till mellan 16 - 18 000 kr. Av dessa utgör insatsen 13 000 kr. 

Styrelsen har beslutat att inte fakturera någon nätavgift för år 2019. Ej heller någon medlemsavgift 

för år 2020 kommer att tas ut. 

 

Hälsar styrelsen 
/Tore Bengtsson och Nils-Erik Svensson 
 

 

 


